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 Actie Kerkbalans 2025 

 Knètterkérk voor tieners 
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kerkdiensten 
Zondag 5 januari 
Prot. Kerk en online  10.00 uur  mevr. ds. W.A. van Rijn-Fennell 
       nieuwjaarsdienst + receptie 
Zondag 12 januari 
Prot. Kerk en online  10.00 uur  ds. S. Lanser uit Amstelveen 
 
Maandag 13 januari 
Eigen Haard   19.00 uur  mevr. J. Pijnaker 
 
Zondag 19 januari 
Prot. Kerk en online  10.00 uur  mevr. ds. W.A. van Rijn-Fennell 
       doopdienst 
 
Zondag 26 januari 
Prot. Kerk en online  10.00 uur  dr. R.J. Bakker uit Amsterdam 
 
Zondag 2 februari 
Prot. Kerk en online  10.00 uur  mevr. dr. C. Pumplun uit Amsterdam 
 
Oppasdienst/kinderdienst 
Zie hiervoor de wekelijkse Kerkbrief.   
 
TER OVERDENKING 
 
Lied van de maand 
Maak ons uw liefde God, tot opmaat van het leven! 
Wij zijn geroepen om haar zingend door te geven. 
De wereld zegt ons niet de goede woorden aan. 
Vernieuw ons hart en doe ons uw beleid verstaan. 
 
Wij zijn aaneengevoegd, bedacht met uw genade. 
Op liefde hebt Gij ons gebouwd, bedeeld met gaven. 
En wat wij zijn draagt bij tot welzijn van elkaar. 
In onze eenheid wordt uw liefde openbaar. 
 
Elkaar bidden wij toe: volhard in het geloven, 
Verlies uw vreugde niet en kom uw pijn te boven. 
Laat lichten uw gezicht over de duisternis 
waarin de ander in gemis gevangen is. 
 
Zeg toch het goede aan, ook wie u kwaad toewensen. 
De zon gaat op in uw nabijheid bij de mensen. 
Hun vreugden en verdriet zullen u niet ontgaan; 
in uw omarming heeft eenzaamheid afgedaan. 
 
God, laat geen mensenkind uit uw ontferming vallen. 
Weer met uw ruime hart het kwade van ons allen. 



 

 

Gij zijt te goeder trouw geweest van het begin. 
Vasthoudend blijft Gij tot uw liefde overwint. 
 
Tekst: Sytze de Vries, bij Romeinen 12: 9-21 
Melodie: Wim ter Burg 
 

Soms zingen we in de kerkdiensten pareltjes van liederen die we nog niet (goed) 
kennen. Het lied van januari is er zo eentje. We zingen lied 974: Maak ons, Uw liefde 
God tot opmaat van het leven. In het lied worden onze daden verbonden aan Gods 
liefde. In de eerste verzen wordt Gods liefde verbonden met onze daden, we worden 
geroepen om Gods liefde door te geven. Het lied sluit af met een gebed: laat geen 
mensenkind uit uw ontferming vallen. “Want hoe zouden wij weten wat ontferming is 
als God zich niet over ons ontfermt, of wat trouw is als Gods trouw daar niet aan 
voorafgaat.” [Liedboek compendium]. Een prachtig troostvol lied en tegelijk een lied 
dat ons uitdaagt. Wat een mooie start van een muzikaal nieuw jaar. 
 

        ds. Wilma van Rijn 
  
UIT DE KERKENRAAD 
 

Kerst- en Nieuwjaarskaart 2024/2025 

 
 
Op de oproep voor een tekening of idee voor onze 
kerstkaart heeft Michelle Jonker gereageerd. Ze had al 
een idee voor een tekening. De dag nadat ze zich had 
gemeld kwam ze al met een mooie tekening van het 
kerstverhaal. Zelfs haar initialen staan rechts onder in 
de hoek. Precies zoals kunstenaars dat doen. 
Hier ziet u haar, trots, met de kaart, zoals deze 
uiteindelijk is geworden. 
Dankjewel Michelle, heel veel mensen mochten 
genieten van jouw prachtige tekening. 
         
            Heleen Broerse 
 

 
 
Doopdienst 
De kerkenraad is blij om te vermelden dat Laura en Jonathan Kranenburg hun 
zoontje Lucas willen laten dopen. De doop zal plaatsvinden tijdens de kerkdienst van 
zondag 19 januari, speciaal voor deze bijzondere gebeurtenis in de kerkzaal. 
We hopen dat het een mooie kerkdienst zal worden, waarin we het begin van Lucas’ 
leven vieren en God danken voor zijn leven. 

ds. Wilma van Rijn 
 
 
 

 



 

 

KERKRENTMEESTERS 
 

Actie Kerkbalans 2025     
Van zondag 12 januari tot zaterdag 25 januari wordt de 
actie Kerkbalans 2025 gehouden.  
Het thema is dit jaar, net als vorig jaar: Geef vandaag 
voor de kerk van morgen. 
Ook het komende jaar hebben we uw financiële steun hard 
nodig en we hopen dat u uw toegezegde bedrag ten 
opzichte van vorig jaar kunt en wilt verhogen. 
De actie Kerkbalans wordt momenteel voorbereid door de 
kerkrentmeesters. De envelop voor deze actie ontvangt u vanaf 12 januari. Hierin 
vindt u meer informatie over de actie. Een week later, in de week van 19 januari, 
wordt het toezeggingsformulier weer bij u opgehaald.  
Welk bedrag u ook geeft, wij danken u alvast hartelijk voor uw medewerking aan 
deze actie. 
Namens de kerkrentmeesters,       Cora Gerritse   
 
 
DIACONIE 
 

Impressie adventsviering van vrijdag 13 december 

Het was een gezellige middag. 42 mensen waren 
gekomen op de uitnodiging voor deze middag. 
Naast een fijne kerstliturgie was er voldoende tijd 
voor hapjes en drankjes. Ook dit is kerk zijn met het 
gemeentediaconaat. Om 17.30 uur was het tijd om 
naar huis te gaan met kerstster en de kersteditie van 
de Elisabethbode. 
 
Namens het gemeentediaconaat,            Bas Berger 
 
 

Gelukwensen aan onze jarigen van 75 jaar en ouder in de maand 
januari 
  2 januari Mevr. M. Smit-Snijder  
  3 januari Dhr. L. van Andel  
  5 januari Dhr. C.A. van Oeveren 
  5 januari Mevr. T. de Graaf-Cuperus 
  7 januari Dhr. P.L. Versluis  
  9 januari Dhr. F. van Baren  
11 januari Mevr. A.P. Mendrik-Bonhof 
13 januari Dhr. M. Vlasveld  
13 januari Dhr. J. Malipaard Jr  
14 januari Mevr. G.M. Wolse-de Rooij 
17 januari Dhr. W. Mastenbroek 
18 januari Mevr. H.A. Meerens-Koetsier  
26 januari Mevr. E. van Staaveren-Lammerts  
28 januari Dhr. P. van Staaveren  
30 januari Dhr. J. Gravemaker 



 

 

    Gelukwensen aan onze jarigen tot 16 jaar en de jarigen die 18 en 21 
jaar worden in de maand januari 
11 januari Fabiënne Brigitte Jonker 
 
Wilt u niet vermeld worden in ons Kerkblad, meld dit dan aan de ledenadministratie, 
zie colofon.  

Leo Bakker 

 
Bedankt  
Vanuit de diaconie willen wij enkele mensen bedanken voor het rondbrengen van de 
Kerkbrieven en/of het rijden van personen op zondagmorgen. 
Hierbij bedanken wij Jaap Kortenoeven voor het jarenlang bezorgen van de 
Kerkbrieven en het invallen voor de autodienst op de zondagmorgen. 
Voor de opengevallen plek hebben we Heleen Broerse bereid gevonden om de 
Kerkbrieven rond te brengen, waarvoor dank. 
Voor de autodienst zijn gestopt Jan van Gelder en Rinus Vlasveld na dit jaren 
gedaan te hebben, waarvoor dank. 
Voor de autodienst hebben we twee personen bereid gevonden dit te gaan doen, dit 
zijn Henk Breedveld en Nico Born, waarvoor dank. 
Als u gebruik wilt maken van de autodienst op zondag kunt u contact opnemen met 
Bas Monster. 
 
Namens de diaconie,             Bas Monster 

 
COMMISSIE KERKGEBOUW 100 JAAR 
 

100 jaar protestants kerkgebouw Halfweg: viering 24 en 25 mei  
De commissie die deze herdenking/viering voorbereidt bestaat uit ds. Wilma van 
Rijn-Fennell, Wim Smit, Ben Broerse en Leo Kranenburg. De commissie is inmiddels 
1 keer bij elkaar geweest. 
Ons kerkgebouw is ingewijd op 21 mei 1925, Hemelvaartsdag. Het weekend van 24 
en 25 mei is dus een mooie gelegenheid om hier aandacht aan te geven. 
(Hemelvaartsdag 2025 is pas op 29 mei).  
De hoofdlijnen van de viering in concept zijn als volgt: 
Op 24 mei is er een reünie met veel foto’s die de geschiedenis van het gebouw 
zullen laten zien, met de nodige verhalen en anekdotes. Op die dag wordt er ook 
aandacht besteed aan het orgel en de uitbreidingen daarvan in de loop der jaren. 
Hans Jütte weet daar alles van en zal ons daarover vertellen in woord en 
orgelklanken. 
Op 25 mei is er in de ochtend een kerkdienst met als voorganger ds. Wilma van Rijn-
Fennell, daarna koffie met een traktatie, een gezamenlijke lunch en een concert, 
georganiseerd door de commissie Zondagmiddagconcerten met na afloop een borrel 
en gezellig samenzijn. 
 
Verzoek 
We doen een beroep op onze gemeenteleden en lezers. We zijn op zoek naar (al 
dan niet bijzondere) foto’s en het verhaal daarbij. In de loop van een eeuw 
protestantse kerk is er veel gevierd, gedoopt, getrouwd, gerouwd en verbouwd in ons 



 

 

kerkgebouw. Daar zijn ongetwijfeld ook de nodige foto’s van gemaakt. Wij zijn op 
zoek naar deze foto’s die ook gebruikt kunnen worden voor de fototentoonstelling op 
24 en 25 mei. Kleine foto’s zijn ook welkom, want er kan altijd een scan van worden 
gemaakt om deze te vergroten. Graag met informatie over wat er op de foto staat en 
misschien ook een verhaaltje/anekdote daarbij, indien mogelijk. Foto’s met 
toelichtende tekst kunt u aan mij of aan Ben Broerse overhandigen/mailen.  
Indien nodig zal Ben uw verhaal graag opschrijven en uitwerken. 
 
Voorbeeld  

 
 

Hierbij een eerste foto met toelichting van mijn kant. Op de foto staat het bruidspaar 
Leendert Kranenburg en Antje van Staaveren voor de toen nog Nederlands 
Hervormde kerk. Zij zijn getrouwd op 21 september 1949. Mijn vader was lid van 
rijvereniging “Ritmeester de Kruijff”. Bij bijzondere gebeurtenissen van leden van de 
rijvereniging waren de ruiters aanwezig, zowel bij de plechtigheid in het raadhuis van 
Halfweg als de kerkelijke inzegening van het huwelijk. Ons gemeentelid Cees 
Oostwouder was ook lid van deze vereniging en staat hier met zijn paard ook op de 
foto! 
Mijn vader kwam uit een Gereformeerd huishouden, mijn moeder was lid van de 
Hervormde kerk. Maar samen kozen zij voor de Hervormde gemeente. De foto is 
genomen op de plek van de huidige ingang.  
 
Mijn ouders gingen wonen op de boerderij van Kranenburg aan de Middenweg in de 
Houtrakpolder. Helaas moest de boerderij in 1960 worden verkocht als gevolg van 
financiële fraude van de boekhouder. Mijn vader trad in dienst van de nieuwe 
eigenaar en wij bleven er wonen tot aan de afbraak in 1970 voor de uitbreiding van 
het havengebied van Amsterdam. 
Mijn moeder kwam van een boerderij aan de Groeneweg in Amsterdam. Deze lag 
vlak achter de molen die nu nog staat langs de Haarlemmerweg in Geuzenveld. 



 

 

Deze boerderij is in 1949 afgebroken voor de aanleg van de westelijke Tuinsteden 
Slotermeer en Geuzenveld.  
 
Namens de commissie kerkgebouw 100 jaar,                      Leo Kranenburg 
 
UIT DE CLASSIS 
 

Nieuw: Knètterkérk voor tieners 
Ben je tussen de ± 12 en 16 jaar? Kom dan zondagmiddag 19 januari naar 
Knètterkérk. Knètterkérk is er voor tieners uit de hele regio. We beginnen met samen 
eten. Daarna kan je kiezen uit twee workshops. We sluiten af met samen vieren. 
Deze keer is het thema: Kom uit je bubbel. Het is van 12.30-15.30 uur in De Ark in 
Hoofddorp. En een vriend of vriendin is ook van harte welkom! 
 
 

 
 
 
VRIJWILLIGER VAN DE MAAND  
 
Leo Kranenburg: ‘Ik zet me graag in voor andere mensen’  
Als vaste lezer van deze rubriek zult u vast wel eens gedacht hebben: waar 
blijft Leo Kranenburg? Hij is immers bijna ‘professioneel vrijwilliger’, niet 
alleen in onze kerk, maar ook bij de Zonnebloem, bij Historisch Halfweg, de 
Voedselbank en de Vereniging Dorpsraad Halfweg-Zwanenburg.  



 

 

En dat bij de kerk al vele decennia. Dus maak nu ‘eindelijk’ kennis met denker 
& doener Leo Kranenburg (68) en zijn rijke vrijwilligersleven. 
 
Laten we bij het begin beginnen. Leo kwam in 
1956 ter wereld als zoon van Leendert 
Kranenburg en Antje van Staaveren. Zijn 
geboortehuis stond aan de Middenweg, vlakbij 
Zijkanaal F. De boerderij is gesloopt en de plek 
ligt sinds de jaren zeventig onder twee meter 
zand. Kleine Leo ging in Halfweg naar de 
christelijke lagere school, toen nog met de heer 
Boon als hoofd der school. Tien jaar na de 
middelbare school leerde hij op een gezellige 
avond van de NCRV-jongeren Gea de Vos uit 
Hillegom kennen. Leo: ‘We kregen verkering 
en in 1988 trouwden we. Vier jaar later kochten 
wij ons huidige huis aan de Houtrijkstraat. Hier 
zijn onze drie zoons geboren: Jonathan, David 
en Andreas.’  
 
Avondstudie 
Gea werkte bij de Provincie Noord-Holland in Overveen en Leo ging bij de 
Nederlandsche Credietbank aan de Amsterdamse grachtengordel aan de slag. 
Aanvankelijk via het uitzendbureau, maar nadat hij niet hoefde op te komen voor zijn 
dienstplicht, kwam Leo daar in vaste dienst op het Economisch Bureau. Al vrij snel 
merkte hij dat hij voor een loopbaan in het bankwezen met alleen zijn 
Atheneumdiploma niet zo ver zou komen. Daarom ging hij aan de avondstudie: 
Economie aan de Universiteit van Amsterdam. Dat deze studie heel wat avonden en 
weekenden opslokte moge duidelijk zijn. Het was nog in de tijd voordat de computer 
grootschalig zijn intrede deed. Leo: ‘Alle teksten en statistieken leverde ik op mijn 
werk handgeschreven in en die werden vervolgens uitgetypt. Het was een mooie tijd, 
zowel op het werk als thuis met Gea.’  
 
Reorganisatie 
In de bankwereld volgde de ene reorganisatie en overname de andere in hoog tempo 
op, ook bij de werkgevers van Leo. ‘Op een gegeven ogenblik koos mijn werkgever 
ervoor om het hoofdkantoor van de bank naar Rotterdam over te plaatsen. En 
daardoor veranderde mijn dagelijkse fietstocht van twee keer een uur in twee keer 
anderhalf uur in de trein. Met als gevolg dat ik mijn hoofd niet meer kon leegfietsen 
en ik moe thuis kwam.’  Via een contact solliciteerde Leo bij de Bank Labouchere, 
actief in onder andere de obligatiehandel. De bank was aanvankelijk een dochter van 
verzekeraar Aegon. Het bedrijf werd door Aegon  verkocht aan de Belgische bank 
Dexia. Nadat Dexia ook de zakenbank Kempen & Co had gekocht, raakte Leo bij de 
fusie van deze twee in 2004 zijn baan kwijt. Hij bleef 2,5 jaar werkloos thuis. Via een 
oud-collega solliciteerde hij bij De Nederlandsche Bank. Hij werd aangenomen op de 
afdeling Toezicht Beleid & Toezicht Strategie die zich richtte op het beleid van 
banken, verzekeraars en pensioenfondsen. Bij DNB kreeg Leo te maken met een 
onwelwillende leidinggevende en besloot hij in 2018 met vervroegd pensioen te 
gaan. Hij was toen 62 jaar en nog vol energie. ‘Sinds die tijd heb ik me geen dag 
verveeld.’     



 

 

  
Belijdenis 
Leo:  ‘Op de dag dat ik in onze kerk belijdenis van mijn geloof deed heb ik me 
voorgenomen om actief bij te dragen aan onze kerkelijke gemeenschap, in mijn geval 
de Hervormde kerk van Houtrijk en Polanen. Zo werd ik in 1984 ouderling. In die tijd 
was het gebruikelijk dat de predikant voorzitter was van de kerkenraad. Dominee 
Voortman vond dat echter te veel van het goede. Daarom stelde de kerkenraad Jan 
Haverhals aan als voorzitter; ik werd vicevoorzitter. Na een paar jaar stopte Jan 
ermee en volgde ik hem op. Ik zou 12 jaar ouderling annex voorzitter blijven.’  
 
Schoolvereniging 
‘Toen onze oudste zoon Jonathan voor het eerst naar de basisschool ging (CBS 
Halverwege), schoot directeur Kor de Vries me aan met de vraag of ik voorzitter van 
de christelijke schoolvereniging van Zwanenburg-Halfweg wilde worden; ik zou Peter 
Mendrik opvolgen. Het leek me wel interessant en zinvol werk. Het werd een alles 
behalve rustige tijd met verschillende samenvoegingen en nieuwe grootschalige 
samenwerkingsverbanden. Dit alles resulteerde in de oprichting van VPCO De Basis. 
Een van de andere bestuursleden was André Hoogland.’ 
 
Keuze gemaakt 
Gedurende zijn eerste periode als voorzitter van de Hervormde kerkenraad werd er  
al samengewerkt met de Gereformeerde kerkenraad en waren er afgevaardigden bij 
wederzijds kerkenraadvergaderingen. Leo kijkt met een goed gevoel terug op deze 
samenwerking. Bij het uiteindelijke proces van de SoW-federatie en de uiteindelijke 
fusie naar de plaatselijke PKN was hij niet direct betrokken; het schoolbestuur eiste 
toen al zijn aandacht. ‘Ik ben gestopt met dit schoolwerk toen onze kerk me nodig 
had bij het beroepingswerk in de vacante periode vlak voordat dominee Van de 
Meeberg werd beroepen in onze gemeente in januari 2008. De keuze voor de 
Hervormde kerk als de locatie voor de Protestantse kerk was toen al gemaakt.’  
 
Verschillen 
Leo werd voorzitter van de kerkenraad als opvolger van Jan van Gelder. In de functie 
van voorzitter van de Protestantse gemeente van Halfweg-Zwanenburg moest Leo 
dealen met de verschillen in werken tussen de voormalig Hervormde en 
Gereformeerde ambtsdragers en gemeenteleden. ‘Maar we zijn er altijd samen 
uitgekomen, bijvoorbeeld uit de kwestie met de grote wandborden waarop de namen 
van onze voorgangers staan vermeld. Het mooie vind ik dat we in Halfweg en 
Zwanenburg altijd voorop liepen in het Samen-op-Weg proces. Dat begon al met het 
jeugdwerk in de eindjaren zeventig. Het werd een geleidelijk proces van eenwording.’  
 
Hoogtepunt 
‘In totaal heb ik 26 jaar als ambtsdrager in de kerkenraad gezeten. Als je zolang 
ambtsdrager bent leer je steeds meer gemeenteleden persoonlijk kennen. Vaak 
resulteert dat in waardevolle ontmoetingen. Ik vind het belangrijk dat kerkbestuurders 
feeling houden met de gemeente om zodoende bij elke beslissing rekening te 
kunnen houden met hun mening. Gelukkig lukt ons dat aardig, ook al is de 
kerkenraad qua omvang een stuk kleiner dan voorheen. Een hoogtepunt uit die 26 
jaar vind ik de feestelijke reünie en de indrukwekkende kerkdienst bij het sluiten van 
de Grote Kerk. En natuurlijk de plechtige ingebruikname van de verbouwde Kleine 



 

 

Kerk, nu al weer 13 jaar geleden.’ Nu draagt Leo nog een steentje bij als technisch 
voorzitter van de kerkenraad. 
 
Volle agenda 
Wat doet Leo zoal nog meer aan vrijwilligerswerk? Behalve technisch voorzitter van 
onze kerkenraad is Leo ook verantwoordelijk voor het samenstellen van de 
wekelijkse Kerkbrief – beurtelings met Cora Gerritse - en het bijhouden van onze 
website. Maar de agenda van Leo vult zich met nog meer vrijwilligerstaken, zoals 
bestuurslid van de Dorpsraad, rondleider en facebook-webbeheerder bij Stichting  
Historisch Halfweg, chauffeur bij de Zonnebloem, vrijwilliger in het Dorpshuis, 
vrijwilliger bij de wekelijkse Voedselbank in de koffieruimte van ons kerkgebouw. En 
hij ondersteunt ons kostersechtpaar Jacques en Janneke Stoffels bij het inrichten 
van de zaal. Enkele jaren geleden was Leo nog anderhalf jaar raadslid voor het CDA 
in de raad van Haarlemmerliede en Spaarnwoude. En tenslotte een nieuwe en mooie 
vrijwilligerstaak: sinds een halfjaar zijn Leo en Gea de trotse grootouders van Lucas, 
die op 19 januari aanstaande in onze kerk wordt gedoopt.  
 
Verbinder 
De persoon Leo laat zich het best omschrijven als ‘verbinder’. Hij kan met veel 
dorpsgenoten door een deur en probeert zoveel mogelijk met mensen, binnen en 
buiten de kerk, in gesprek te blijven. Daarbij toont hij respect voor de mening van de 
ander. Waarschijnlijk daardoor krijgt hij veel gedaan, zowel binnen onze kerkelijke 
gemeente als bij onze dorpsgemeenschap. En vooral, zegt Leo: ‘in wat voor groep je 
ook als vrijwilliger actief bent, het moet wel gezellig zijn, want dan blijft het werk leuk 
en zet je je het best in voor je medemens.’  

      Ben Broerse 
 

PS: in de komende vier edities van ons Kerkblad ontbreekt de rubriek Vrijwilliger van 
de Maand. Dit in verband met de verhalen en anekdotes over ons 100-jarige 
kerkgebouw, resulterend in een feestelijk weekend op zaterdag 24 en zondag 25 mei 
2025. Meer informatie daarover elders in dit blad.   

 
MUTATIES LEDENBESTAND 
 

Verhuisd : dhr. P.L. Versluis van Hoofddorp naar Zwanenburg 
 

Leo Bakker,  ledenadministratie 
 
RAAD VAN KERKEN 

 

Oecumenische Kerstzangdienst 15 december 2024 

Tijdens de oecumenische dienst in de Rooms-katholieke kerk 
mochten we als leden van beide kerken kerstliederen zingen en 
luisteren naar een kerstverhaal. Het is altijd fijn daar samen te zijn 
en elkaar als gelovigen te ontmoeten. 
Helaas was dit voorlopig de laatste oecumenische dienst. De 
werkgroep Raad van Kerken heeft haar opdracht aan de besturen van de kerken 
teruggegeven. 
Het is de laatste jaren zo moeilijk geweest het werk voor de oecumene te doen, dat 
de werkgroep heeft besloten te stoppen. 



 

 

Daar zijn heel veel gesprekken aan vooraf gegaan. En ook heel veel pogingen 
nieuwe wegen te vinden. Dat is niet gelukt. 
Het is aan de besturen te kijken of er andere mogelijkheden zijn om elkaar als kerken 
te ontmoeten en de samenwerking opnieuw te zoeken. 
 
We kijken terug op mooie vormen van samenwerking. De mooie dienst op zondag 15 
december was daar een goed voorbeeld van. 
          Heleen Broerse 
 
 

 
 
 
 
 

 


